
 

REFERAT 

Generalforsamling  21/3 - 2023   

Sted : Klovborg Forsamlingshus. 

Deltagere : Bestyrelse, suppleanter og ca. 25 medlemmer. 

Generalforsamlingen startede kl. 19.00. 

Jesper startede med at byde forsamlingen velkommen.  

Herefter gik vi over til generalforsamlingen. 

Jakob Voldby blev valgt som ordstyrer. 

Jesper kom i sin beretning, ind på den seneste aftale med YouSee, som bla. har 
medført konkurrencedygtige priser på bredbånd. Desuden kan vore TV-kunder gratis 
få leveret en TV boks. Den netop overståede event i samarbejde med YouSee gav 
besøg fra ca. 30 husstande i forsamlingshuset. 

Vi har lavet en aftale med 3-mobil om plads til sendeudstyr i vores mast. 

Vi har fået gennemført afleveringsforretning med vores Docsis 3.1 opgradering. 

Der er et rigtig godt samarbejde med de øvrige foreninger i Tuknet. og vi må 
konstatere at hvis vi ikke havde dette samarbejde, vil vi have meget svært ved at få 
vores antenneforening til at fungere. Tuknet har for øvrigt 20 års jubilæum den 
27/10 – 2023. 

Vi er pt. ca. 180 medlemmer, som er ca. det samme som sidste år. 

Formandens beretning gav ingen anledning til spørgsmål fra forsamlingen. 

Herefter gennemgik Ib regnskabet, som endnu engang giver overskud. Derefter blev 
budgettet for 2023 gennemgået. 

I forbindelse med regnskabet blev der ikke stillet væsentlige spørgsmål. 

Såvel formandsberetning som regnskab og budget blev godkendt af 
generalforsamlingen. 

Bestyrelsen havde fremsat forslag om beføjelse til at kunne investere en del af 
formuen i obligationer. dette for at få et større afkast end bankrenten og ikke 
mindst for at kunne undgå negative renter, hvis dette skulle vende tilbage. 



Der kom en del skeptiske spørgsmål og kommentarer til forslaget, som dog endte 
med 21 stemmer for og en enkelt imod ved afstemningen. 

Der vil herefter blive lavet et bilag med forslagets ordlyd, som vil blive underskrevet 
af bestyrelsen samt dirigenten. 

Forslag til ændrede priser på de enkelte TV-pakker blev efter kommentarer og 
spørgsmål ligeledes godkendt. 

I forbindelse med valg til bestyrelsen, var der genvalg til Ib Juhl Christensen og 
Jesper B. Thomsen. 

Som suppleanter blev Kim F. Wendel valgt som 1. suppleant medens Jakob Voldby 
blev nyvalgt som 2. suppleant. 

Lone Viborg blev genvalgt som revisor. 

Oda Rasmussen blev genvalgt som revisor suppleant. 

 

Herefter kunne bestyrelsen byde deltagerne på et par stykker smørrebrød samt 
noget drikkeligt. 

Dirigent       Referent 

Jakob Voldby               Jens Bagge Jensen 


